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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Hans Dahlgren (S)

2021/22:1429 Resultatet av EU:s skuldfond

Den årliga miljardrullningen från Sverige till mindre välskötta ekonomier i EU 
fick under pandemin sällskap av den så kallade skuldfonden där EU valde att 
skuldsätta framtida generationer. Sveriges inbetalning uppgick till hisnande 150 
miljarder kronor. Det är pengar som utan tvekan hade behövts för investeringar 
i Sverige men som i stället huvudsakligen kommer att komma andra till gagn. 

I närtid bekräftades vad som tidigare varit väntat: att Sverige av dessa 150 
miljarder endast får återse 34 miljarder. 34 miljarder kommer att investeras i 
Sverige, men det blir inte svenska politiker som fritt får disponera de medlen. 
En nettoförlust för Sverige på 116 miljarder med andra ord. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga statsrådet Hans Dahlgren följande: 

 

Hur avser statsrådet och regeringen att verka så att de så kallade 
återhämtningspengarna genererar största möjliga nytta för svenskt 
vidkommande?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-06
Besvaras senast
2022-04-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


